

Referat Styremøte Gif-joggen 18.04.23.

Sted; Trondalen i gamle kiosken kl 17.30. – 21.00.

Styremøte nr 0026 Til stede; Thor Gjerløw, Freddy Norenberg, Bengt Gulland og Roar Olsen

Saksnr 52-23 Gjennomgang forrige referat (sak 43-51)

Utfordringen 2023 fungerte bra. Spesielt fint med Meny som hovedsponsor og trekning av premier hver mnd. Dette tar vi med oss til neste år. (43-23)

Vi fortsetter med å skaffe grunneiertillatelser. Arbeider ut fra fordelingslister med kontaktinfo utarbeidet av Freddy. Målsetning om å ha dette ferdig innen 30.juni i år. (45-23)

Sykelgruppa sier at de har planene klare for å bygge kloppen i Kjæringkleva. De 3 broene vi har liggende klare skal vi kjøre ut en kveld om ikke lenge. Roar tar kontakt med Bendiksen for oppdatering og tillatelse. Den lange sydlige Blåløypa er nå klargjort til blåmerking. Roar har satt av fredag 12 mai til å merke slik at denne blir ferdig merket i søndre del. (46-23)

Infobrosjyre klubben samt endring i klubbhåndboka (47-23) Roar fortsetter med dette

Sesongen - arrangementskalender 2023 (48-23) Thor fortsetter med dette.

Vedr Glommaløpet sjekker vi responsen for et stafettlag. Freddy holder i dette.

Skilting 2023 (51-23) Se egen sak (53-23)

Øvrige saker fra forrige møte er lukket (44 og 49)

Saksnr 53-23 Bestilling skilter for 2023

Fortsetter med skiltpunkter som følger blå løype ved Sprinklet og syd for Sprinklet. Dette gjelder skiltpunktene; S-14 (2), S-16, S-17, S-18(2) og S-22. S-14 krever en ny befaring før bestilling. Freddy setter opp et bestillingsforslag (prisforespørsel). Når vi er enige om å sende denne tilpasses bestillingen til de økonomiske tildelte rammer. (Ansv Freddy)

Der det står metallstolper i dag som skal skiltes om, er vi enige om at disse lakkeres om på plassen. Vi er enige om å bruke S punkt som toppskilt. Vedr stedsnavn kommer vi til å se på dette seinere i prosessen.

Saksnr 54-23 Nye motiver på kopper samt bestilling.

Forslag motiver;

Steinrøysa (kleva), Kart over løypa med bilder fra løypa (200 koppen?)

Blåmerket stein (varde) mellom (S14 og S16), Trimhytta, Klubbhuset og GIF-logo.

Bengt lager forslag slik at vi kan få bestilt kopper med levering seinest 2. juni (løp nr 200)

Saksnr 55-23 Satningsløp i et av våre Gif-joggen løp.

Vi gjennomfører et slikt løp fredag 2 juni. Dette er Gif-joggen nr 200.

Vi starter litt markedsføring av dette vår Face-book side samt prøve å mobilisere et lag eller to i klubben. Vi fyrer opp grillen. Dette må vi snakke om vedr praktiske arbeidsoppgaver ved styremøtet i mai. (Ansv Freddy og Roar)

Saksnr 56-23 Kontroll og vedlikeholdsplan for løypenettet

Vi må ha en plan for gjennomgang alle løypene årlig som et minimum. Dette for å dokumentere og planlegge behov for vedlikehold. Thor lager forslag til et verktøy. (Ansv Thor)

Saksnr 57-23 Sprinklet opp 2023

Ref forrige arbeidsmøte 8 mars.

Roar sender ut referat og arbeidsliste på nytt. Vi må sikre fremdriften på dette.

Nytt arbeidsmøte må gjennomføres i mai. (Ansv Roar)